
Jaroslav plachý se dotázal, jestli obec bude opravovat bývalou prodejnu a hasiČskou

zbrojnici. M Klouda odpověděl, že obec v tomto roce vyělenila v rozpoČfu obce prostředkY na

údržbu těchto budov, ažebyvaláhasiěská zbrojnice v současné době slouá jako obecní sklad.

Dále p. plachý uved[, že auiobusová ěekárna by pofiebovala nějakou ÚdrŽbu, a Že chYbí

vývěsní tabulé na plakáty. M Klouda odpověděl, že tento podnět bere na vědomÍ.

8. Závér.

M Klouda poděkoval občanům i zastupitelům za účast na jednání ZO.DaIŠÍ zastupitelstvo

bude svoláno do 3 měsíců.

.Iednání ukončeno v l9.30 hod. Zápis zpracován a podepsán dne 1 ,2. 2020
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